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Vragen van het lid Heerts (PvdA) aan
de minister van Justitie over
strafrecht voor minderjarigen en
adolescenten. (Ingezonden 18
december 2009)

1
Kent u het artikel
«Procureur-Generaal: geef kinderen
geen celstraf»1 en de eerdere
Kamervragen over het artikel
«Jeugdcriminaliteit wordt schromelijk
overdreven» 2)?

2
Wat is uw mening over het door de in
het artikel geciteerde
procureur-generaal gestelde dat
celstraffen voor kinderen averechts
werken? Zijn er cijfers bekend over
recidive van minderjarigen die
celstraffen hebben ondergaan? Zo ja,
hoe verhouden die recidivecijfers zich
tot die van minderjarigen die andere
dan celstraffen hebben ondergaan?
Zo nee, kunt u die cijfers laten
vergaren?

3
Hoe verhoudt de mening van de
procureur-generaal dat
jongvolwassenen tussen de 18 en 23
jaar anders moeten worden
behandeld zich tot de antwoorden die
u gaf op de bovengenoemde
Kamervragen?

4
Deelt u de mening dat in het kader
van bijzondere voorwaarden die aan
straffen worden gesteld er voor

minderjarigen en jongvolwassenen
andere voorwaarden mogelijk
moeten zijn dan voor volwassenen?
Geldt dit ook voor licht verstandelijk
gehandicapten? Zo ja, gaat u dit
uitwerken in het wetsvoorstel inzake
voorwaardelijke sancties met
bijzonder voorwaarden of andere
wetgeving? Zo nee, waarom niet?

5
Hoe zijn de leeftijdsgrenzen in het
strafrecht ten aanzien van
minderjarigen en jongvolwassenen in
de lidstaten van de Europese Unie?

6
Is het waar dat de hersens van
iemand pas na 23 jaar volledig
ontwikkeld zijn? Zo ja, rechtvaardigt
dit naar uw mening een andere vorm
van strafrecht voor personen tot die
leeftijd? Zo nee, waarom niet?

1 de Volkskrant, 17 december 2009.
2 Aanhangsel Handelingen, Ingezonden
3 december 2008, nr. 1211.

Mededeling

Mededeling van minister Hirsch
Ballin (Justitie) (ontvangen 8 januari
2010)

Hierbij deel ik u mede dat de
schriftelijke vragen van het lid Heerts
(PvdA) van uw Kamer over strafrecht
voor minderjarigen en adolescenten
(ingezonden 18 december 2009) niet
binnen de gebruikelijke termijn
kunnen worden beantwoord,
aangezien nog niet alle benodigde
informatie is ontvangen. Ik streef

ernaar de vragen zo spoedig mogelijk
te beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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